
Referat årsmøte i Ulvangsvegen Veglag  

Sted/tid: Rondane Høyfjellshotell, lørdag 5.8.2023 kl. 1300 

Til stede  

• Fra styret: Styreleder Arne Tenningen og styremedlemmene David Ettner, Lars Erik 

Aarstad og Marit Slaaen  (Fraværende var styremedlem Steinar Dahlen og Vebjørn 

Eidsmo Ulserød)  

• Totalt antall tilstedeværende (inkl. styret): 20 

• Totalt antall tilstedeværende med stemmerett: 14 

• Registrerte fullmakter: 26 

• Totalt antall stemmegivende: 40 

Oppmøte ble registrert ved Liv Tenningen og Astrid Arnesen Hug 

Saksbehandling:  

1. Styreleder Arne Tenningen ønsket velkommen.  

Dagsorden og innkalling godkjent av årsmøtet.  

2. Styreleder, Arne Tenningen, vedtektsfestet som møteleder. Som foreslått ble Lars Erik 

Aarstad valgt til referent. Bodil Tveit og Harald Fagereng ble valgt til å underskrive 

møteprotokollen  

3. Styreleder la fram styrets årsberetning for 2022 som før møtet var utsendt til alle 

medlemmer. Det kom ingen forslag til tilføyelser eller endringer og framlagte årsberetning 

ble godkjent i sin helhet.  

 

Etter årsberetningen var fremlagt og godkjent av Årsmøtet tok Peik Nordenberg og 

Ingebreth Sandbu (ikke medlemmer i UVV) ordet som representanter for medlemmene 

hhv. Svein Myhre og Odd Tangen. Kommentarene var relatert til erfaring fra 

Furusjøvegen med flytting av skiløyper ut av veien i forhold til vedlikeholdskostnader, 

tidspunkt for åpning av vei osv. Diskusjon av konsekvenser av flytting av skiløyper ut av 

veien basert på dette innspillet ble avsluttet da det ikke var en sak fremmet til årsmøtet og 

heller ikke relatert til årsberetningens innhold og godkjenning. 

 

Det ble for øvrig kommentert fra salen at årsberetningen er velskrevet, kort og konsis og 

at Ulvangsvegen er i god stand – bedre enn noen gang.   

 

4. Revidert årsregnskap for 2022 ble lagt fram og godkjent uten kommentarer.  

5. Anvendelse av disponible midler for 2022.  

Underskudd fra 2022 ble vedtatt dekket av veglagets egenkapital.  

6. Arbeidsplan.  Styreleder Arne Tenningen gav en redegjørelse for veglagets arbeidsplan. 

Arbeidsplanen foreslår generelt vedlikehold av veien med lapping av hull, høvling og 

skraping av veien. Planen foreslår også graving av grøft på parkeringsplassen på Berget, 

fortsette arbeidet med påkjøring av grus, samt generelt vedlikehold av medlemslister og 

bomløsning.   

Arbeidsplanen ble godkjent av årsmøtet.    

7. Forslag fra styret.  

Styret fremmet ingen forslag. 

8. Forslag fra medlemmer  

Ingen forslag kommet inn.  

9. Budsjett for 2023/2024 ble godkjent. Budsjett godkjent uten kommentarer eller 

innvendinger.  



10. Årskontingenten for 2023/2024 var av styret foreslått holdt uendret på 1000 kroner. Dette    

       ble godkjent uten kommentar eller innvendinger.  

11. Valg  

11.1. Valg av styreleder: Fungerende styreleder Arne Tenningen stilte ikke til 

gjenvalg.   

Valgkomiteen hadde innstilt TRULS GJEFSEN som ny styreleder.  

Fra salen ble det først fremmet benkeforslag på Frank Turmo som styreleder. Det viste 

seg imidlertid at Frank Turmo ikke er medlem i Ulvangsvegen veglag, og dermed 

hverken stemmeberettiget eller valgbar i henhold til veglagets §9: «Styret velges av og 

blant medlemmene på årsmøtet».  

Deretter ble det fremmet nytt benkeforslag på styreleder, denne gang på BJØRN F. 

OUSTAD.   

Årsmøtet avholdt derfor skriftlig avstemming på valg av ny styreleder. 

Avstemmingen gav følgende resultat:  

 

TRULS GJEFSEN: 21 STEMMER 

BJØRN F. OUSTAD: 19 STEMMER 

 

Truls Gjefsen fikk flest stemmer og ble dermed valgt til ny styreleder.  

 

11.2. Valg av styremedlemmer:  

Styremedlem Steinar Dahlen stilte til gjenvalg. 

Styremedlem David Ettner stilte til gjenvalg. 

Ingen motkandidater. Begge kandidatene ble gjenvalgt ved akklamasjon.  

 

Styremedlem Marit Slaaen, Otta, er ikke på valg, men meddelte årsmøtet at hun 

trekker seg fra styrevervet i Ulvangsvegen veglag. Styret er styringsdyktig etter Marit 

Slaaens fratreden og plassen vil ikke bli fylt før valg på Årsmøtet i 2024.   

  

Styremedlem Vebjørn Eidsmo Ulserød, Oslo.  Ikke på valg.   

Styremedlem Lars Erik Aarstad, Oslo. Ikke på valg.  

 

11.3. Valg av valgkomite: Kjell Krogstad ble gjenvalgt ved akklamasjon. Ingen 

motkandidater. Lars Richard Akselsen var ikke på valg.  

11.4. Valg av revisor: fungerende revisor Hanne Østby Velure stilte til gjenvalg for et 

år og ble gjenvalgt ved akklamasjon uten kommentarer eller motforslag. 

 

12. Eventuelt.  



- Kjell Krogstad reiste spørsmål om tidspunkt for årsmøte (august) er det beste 

sammenlignet med tidligere tidspunkt i påsken.  

- Marit Slaaen uttrykte fortvilelse over det generelle samarbeidsklima i veglaget og 

generelt på Mysusæter, noe som gjør det vanskelig å få til gode og konstruktive 

løsninger i tillegg til å være en belastning for mange hytteeiere og andre. 

- Avtroppende styreleder ble takket for arbeid i veglaget og overrakt blomster og gave 

fra Styret 

 

Mysusæter, 05.08.2023 

Lars Erik Aarstad 

 


